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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős 
miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit gondol arról, hogy az emberek többsége szerint 
minden gyermeket nevelő családnak azonos összegű támogatást kellene kapnia? Miért nem 
támogatják az MSZP javaslatát, hogy duplájára emeljék a családi pótlék összegét?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A KSH adatai szerint is a családi pótlék összege 2008 óta változatlan. A Fidesz kormányzása alatt
egyetlen egyszer sem emelte ezt a pénzbeli támogatást.

Hornung Ágnes  családtámogatásért  felelős  államtitkár  nemrégiben azt  mondta,  hogy nem lehet
többletteher a gyermeknevelés. Ha ez így van, akkor különösen ebben a nehéz időszakban teljes
mértékben  indokolt  a  minden  gyermek  nevelését  segítő  pénzügyi  támogatás  (családi  pótlék)
összegének megemelése.

Egy, a közelmúltban ismertetett kutatás szerint a gazdaságilag aktív magyarok 56 százaléka egyetért
azzal,  hogy  a  jövedelemtől  függő  adókedvezmény  helyett  minden  gyermeket  nevelő  családnak
azonos összegű támogatást kellene kapnia, szemben azzal a 19 százalékkal, aki nem így gondolja.

Sőt 43 százalék úgy vélekedik, hogy a magyar kormány által családtámogatásra fordított összeg
elégtelen, valójában nem ad elegendő segítséget a gyermeket nevelő családoknak.

Következésképpen olyan összegű, pénzbeli támogatást kell nyújtani a gyermekneveléshez, amely a
mai árakhoz mérten is valódi segítséget nyújt a családoknak, különösen akkor, amikor terheik – a
kétszámjegyű  infláció  és  a  brutális  mértékben  növekedő  rezsiárak  miatt  –  elviselhetetlenül
emelkednek.

Ezért azonnal meg kell duplázni a családi pótlék összegét! Emellett indexálni kell, azaz biztosítani
kell,  hogy  minden  évben  az  infláció  mértékével  emelkedjen!  Erről  szóló  javaslatunkat  ismét



benyújtottuk az Országgyűlés elé.

A Magyar Szocialista Párt évek óta javasolja a családi pótlék megduplázását, mivel a kormány 13
éve egy forinttal nem emelte azt és így jelentősen veszített értékéből.

Mindezek miatt kérdezem:

- Mit gondol arról, hogy az emberek többsége szerint minden gyermeket nevelő családnak
azonos összegű támogatást kellene kapnia?

- Ön szerint rendjén van az, hogy a családi pótlék összege ma már felét sem teszi ki annak,
mint amennyit a rendszerváltáskor ért? 

-  Miért  nem  támogatják  az  MSZP javaslatát,  hogy  duplájára  emeljék  a  családi  pótlék
összegét?

 

Várom válaszát!
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